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Z A P I S N I K 

210 redne seje Izvrsilnega odbora MLO Glavnega mesta Ljubljane, 
ki je bila v Setrtek 5. maja 1949 od 9* do 13*30 ure in v petek 
6t maja 1949 od 8 . do 12. ure v sejni sobi predaed3tva MLO, 

Lingarjeva ulica St ,1 /1 . 

R A V Z O 5 Is 

predsednik: Malegifi Matija (samo 6 . 5 . ) 
podpredsednika: Sltar France 

Gorjane JoSko 
tajnlkj KovaSic Leo 
Slani: Drobe2 Franc 

Jelenc Ales 
Kocjan arh. Danilo (samo 5 . 5 . ) 
Kodela Viktor 
KodriS Tone 
MaSek Leopold 
MiklavlS Zvone 
NagliS Stane 
Hebec Franc 
Pelko GaSper 
PleSko Sredko 
Podbregar Eraa 
Puhar Domlnik 
Rakar Iva 
Rep15 Ivanka 
Trtnik Lojze 
ZdeSar Henrlk 

vebljenit Sefic Ludvlk za poverjaniStvo za komunalne zad« 
Fon Joze za Kontrolno komlsljo 1IL0 
Butin Franc za oddelek za notranje zadeve U W 
Matoh Ivan 

Toye podpredsednik Sltar France otvori 21. redno sejo 10, 
Zapi3nik zadnje sejo ae popravi v toliko, da se na strani 4 v 
diskusiji tov. Kutina dostavi se, da svetuje naj bi se "predlagalo 
dnlstrstvu za notranje zadeve". da bi se v Ljubljani v smislu no-
vega zakona o izvrsevanju kazni v delovnih ekipah osnovala ekipa, 
ki bi bila zaposlena na gradnjah MLO. Na strani 5 pa se v predzad-
njem odstavku v tretji vrstl Srta besedi "na Jesenkovem", ker je 
termin za dograditev wseh svinjakov doloSen do 15. maja, Po izvr-
senlh po popravkih se zapisnik zadnje 3eje odobrl. 

Nat© se osvojl naslednji 

d n e v n i r e d : 

1, TJkrepi za lzvr§itev plana v kmetijatvu. 
2. Pregled organizacije In dela flnanSnega poverjenlgtva, 

odmera davkov in sprejem kreditnega plana za Il.Setrtletje 1949° 
5. Pregled lzvrgitve nalog prvwga meseca Setrtletnega plana. 
4* Naloge tr go vine „ 
5. Sprejem odloSb. 



1* IJkrepl za lzvr5itev plana v kmetijstvu-

Tov ̂ Pelko poro£a o izvrSitvi aetvenega plana v drgavnem In priv 
vatnem sektorju} kl je dose Sen povpreSno 80 do 90J&. Forairane ao 
setveae komislje po rajonih, ni pa izvrSen Se celoleten pregled 
neobdelanih povrSla. MnoJSiSni pregled setvenih povrSin se bo izvr-
211 8 .t .m. tor morajo bltl vae povrSine pregledane do ll.maja* 

Svlnjakl se bodo postavlll do doloSenega tormina. Mala zakaa-
nltev bo pri ekonomljl JelSingxad, ki pa bo zgradila avlnjake veSje 
kapacitete ia tako avoj plan pre'eegla. Te2ko5e ao z dovozom aasip-
nega materiala na poaeatvo Jeaenkovo, ker primanjkuje te2a$ke delov-
ne aile« Zato bo potrebno organizirati preko sindlkalne in 05* linljo 
potrebno delovno alio tako za Joaenkovo kot Canka :jevJV, sa katerega 
so Se iagfftfivljeai na5rt+ in bo t.r«bo takoj pri&sti 7, dsl«?a. 3a 
la 31 no delovno silr? imecfsvanib poseatav ni radwiatl* ke.r ja ta polno 
zaposleua * xawtljskini deli na p^seatvih samik.. 

Industri jske ekono&ija so nisv> povseia drials pre dpi senega pla<-
na in ne jemljejo vpraganja ksetijotva dovoij resno, za kar bi bilo 
potrebno klicati na odgovor vipravnike ekonomij, Med najslabSlmi eko-
nomijami so: ekonomi ja Jfegr&da, Safcurnusa, M3stiijfropekar.il ter eko-
nomi ja RIO IV in I I , dodiio ae mora na drugi atrial i^otoviti, da 
iiaa vzorno ursjeno ekono.uijo uprava £0t, kljub tenia., da ,jl je bila 
zemlja sa ekonomijo najkaaneje dodeljena. 

V aploSnem je is d^aeaanjih podatkov razvidno, da 3e v Gjublja-
ai ni v celoti ispoln.il ae«veni plan, zlasti v pogleda aaditve krom-
pirja in ao Jcaetje del orne zemlje* ki bi aoraia biti rezervi.oana 
za krompir, pose jaii z 2itavicomI? fcax bo vpli'/alo na odkup krompirja 
Pri. BiO-ih se je epazilo, da Isvrailni odbori n^ liemijejo kmetijskega 
vpraSanja dovoij resno in aa povorjonlstva sa loaetijstvo ne postav-
ljajo primernlh ljadi kot tudi se.oami ne zanimajo v zadoatni meri 
za pravilno reSevanje kmetijsklh pr&^leaov na podroSju avojega ra-
ona0 Tudi na pover jeaisStvu aaa^m, kj2r je zaposlen v pretefcni ve-
inl »lfci predan kma-Skl katlar, bi Dlls poskrbeti, da bi se ta kader 

petoai te-Jajav dvignil ia atrokovxio ter politidntt aspoaobil za vrSe-
nje avojih nalog; 

Tov. Jelenc doatavlja* da je bil-a predvideao za dnevni dovoz 
nasipnega materiala na Jeaeakovo kaaionov, ker pa se z dovozom 
ni priftelo tekoj, bo p«treb»o dalo ?oja£atl ia poviSati dnevni do-
ves na 10 kamionev. Organlr.lrala an bo traasportna grupa 20 ljadi, 
ki bo zaposlena aamo z dova£an,ie nasipaega materiala. PereSo je 
samo vpraSanje teiaSke delovne sile In bodo poseatva sama morala 
priokoSiti v tern pogledu na posioS, odns>sno na kak drug naGin mobi-
lizirati potrebno Stevilo te?,aks>T. ?.a2ja dela pridejo v po§tev 
tudi 2easka (skladanje opeke i . o l . K 

Tov, Podbregarjeva podfirtava vaziivat planskih del s posebnim 
osirom na izvrSevanje gradenj kwetijstva ter graja napaSno stalidSe 
nekaterih rajonov in poverjenlstev, ki ae vedno vlagajo pro§nje na 
planako komiaijo za dovotjenja izvrsevaaja izvenplanskih del* Rajon 
II bo do postavljenega roka poatavii avlnjake za 30 pra§I6eir, ne 
vzacie pa dovoij resno postavitav velijzrh s/injakov aa 70 prasiSev, 
za kar ima pripravljen ves potv«ben siateriai., xii. pa opravicljivih 
razlogov za odlaSanje pridetkja gradonj ter je potrebno nadzorstvo 
pri izvajanju investlcij kraeti^Vvra na rajoaiii ^iaiuolj saostriti. 
K delu za izgradajo akov s^lrdi id pristopil rajon IV, ker 
se sklicuje, da ne more adaptirati prostorov, ki 3e aaseu-. UDB-a^ 
Pravilno pa reSuje vpraSanje kmetijstva KLO Polje'ter bo vae naloge 
izvrsil do stavljenega tersiina in bo obseg kmetijskih objektov 
povocal, kljub teran pa prihranil nekaj deaarja. 



; K izvajanju setvenega plana pripominja, da zavzemajo kmetje 
I oportunlstiSno staliSSe do saditve krompirja vsled precej visokega 
•odkapa krompirja v preteklem letu in kaze, da "bo plan psenlce pre-
I sefcen v Skodo predvidenega plana krompirja,, To pa ne sme vplivati 
•na odkup krompirja, ki mora sloneti na bazi setvenega plana in ne 
Ina bazi dejanske obdelane povrsine zemlje, ker hoSejo kmetje s tem 
I izigravati ukrepe ljudske oblasti<, 

Raj on ski LO predlagajo znl2anje povrsln orne zemlje z oziroa 
Ina zazidavo zemljiSS, kar zagovarja tudi pomoSnik poverjenika za 
•kaetijatvo, kar pa nl pravilno, ker ae orna zemlja ne sme zni2atl, 
• teaveS morajo kmetje travaike spremenitl v orno zemljo* Nezadostno 
• strokovno kvallficiran kader na kmetijskera poverjenistvu ovira tudi 
Idelo planske komisije. Za pomoSnika pover jenika naj se postavl Slo-
I veka, ki bo poleg potrebne admlnistracije lrael tudi vecje sposob~ 
•nosti pri operativnem izvajanju poatavljenih nalog„ 

Besiti se mora vpraganje sodelovanja 35estne zvease kmetijsklh 
lisdrug s kraetijakia poverjenigtvome MZKZ ae sme biti samo diapeSer 
ipoverjeniStva, teaxveS bi morala operatlvnl plan kmetijstva obravna-
Ivati s kmetl skupno na se3tankih ter ga kmetom pravilno tolmaSitiv, 

Tov. Kutin pripominja, da je potrebno IzSlstltl kmetijske za-t 
Idruge kula^kih element©-/ in razkrinkati one kmete-3aboterje, ki za~ 
Ivirajo pravilno reSevanje kmeSkega vpraSanja ter jib prijaviti, za 
I kar bodo pre jell zaslu2eno kazen. Ni pravilno, da se ljudekl odbori 
Izavzamejo za one, ki so bili obsojeni na odvzem prostosti, Se§, da 
Inaj nastopijo kazen v jeseni, ker so sedaj potrebnl pri obdelavi 
I zemlje. 

Tov. tajnik EovaSiS predlaga, da se za namesSenee kmetijskega 
p o v e rjenistva,tako na MLO kot na RLO,organizira teSaj ter naj se 
za dober strokovni predavateljski kader naprosi ministrstvo za kme-
tij8tvotf 

Tov. Fon navaja, da je kontrolna komisija pri zasledovanju iz~ 
vajanj:. setvenega plana ugotovila, da IzvrSilni odbori in poverje-
nistva na rajonlh niso polagala dovolje pagnje na setvene komisije, 
V SiSki in na ViSu se setvene komisije niso niti sestale. Kiaetje 
Ijiiso seznanjeni s setvenim planom potom masovnih sestankov* Ugotov-
ljeno je, da so mall kmetje posadili veS krompirja kot veliki kmetje* 
Kkenomi je niso dosegle setvenega plana krompirja» Ekonomija Megrad 
ina 5 ha neobdelane orne zemlje, po drugl stranl pa izvenplansko 
gradl svlnjake In bi ji bilo potrebni odvzeti to delovno silo In jo 
preusmerlti na Jeaeakovoc 

Tov. podpredgednik Sltar pripominja, da se bo prav na osnovl 
postavljenega setvenega plana izvajal plan odkupa, od katerega se 
ae bo odstopalo ter bo izpeljan kljub temu, Se kmetje aedaj izigra-
vajo plan setve^ 

Delovno silo na Jeoenkovo In Cantorjevo fco treba prltegolti 1z 
•etnih podjetij in ustanov na isti naSln, kot je bila mobilizirana 
za seSnjo lesa* 

TOT. MaSek povdarja, da poverjenistvo samo ne bo moglo reSitl 
baetijstega vpraflanja, temveS mora pri tea sodelovatl celotnl Izvr-
gilni odbor kot kolektlv. S pravilnim obdavSenjem kulakov in s pra-
hrilniia postavljanjem odkupov se bo kmete prlpravilo do vkljuSltve 
v zadruge o 

Ha osnovi diskusije In na predlog tov. podpredsednika Sitarja 
se osvoji naslednji 



I* a k I e p: 

le Tajnistvo bo izdelalo nafirt pamoSi rajonskia ljudskim odboro® 
po vpraSanju kmetijstva. RLO-i in K10 Polje naj sklofiejo soje 
IsvrSilnih odborov, ki bodo obravnavale samo vpraganjo kmetij-
stva in kateria bosta prisostvovala 1 -2 dlana 10 MLO, so tako 
aeznanila a problowatiko kmetijstva na ra jonu in jim istoSasno 
nudila potrebno pomoS ter bosta zadolgena za izvedbo nalog na 
rajonu. Istocasno pa bosta skrbela tudi za izvajanje rajonskih 
investlcij v kmetijstva ter za dnevno poroeanje rajonov o izved-
bi planski komisiji MLO. 

2c Poverjenlstvo za kmetijstvo mora voditi strogo evidence o po~ 
sevkih krompirja in vztrajatl na obdelavi ome zemlje s krompir-
jevimi rastlinami po planu. Vztrajati je na predpisani orai po-
vrSini in je za dejansko ugotovljeno zmanjsanje orne zemlje z 
ozlrom na zazidavo, skrditi povrsino travnikov, 

3. Potrebno delovno silo za Jesenkovo in Cankarjevo ae pritegne iz 
mestnih podjetij in ustanov ter naj poverjenistva pregledajo svoj 
kader in stavijo potrebne moSi na razpolago, 

V zvezi z odkupi kmetijskih pridelkov pripominja toy. Hebec. 
da se bo sistem odkupoy y letosnjem letu spremenil z ozirom na po-
vr§ino. Zat« se je posaaezna kmeSka gospodarstva razdelilo v ve-
likostne skuplne, ki jih je v Ljubljani sest in so razdeljene: 

I.skupina do 2 ha 112 kmeSkih gospodarstev all 2.07^ imedke pov; 
I I . " od 2-5 ha 256 * n 1 1 . * * 

I I I . • od 5-8 ha 201 * 16.45* * * 
IV* * od 8-10 ha 86 * * * % * " 
V. * oa 10-15 ha 156 * * * « " 

VIo • aad 15 ha 184 * * • 39£ * 

Po tej analizi jo v Ljubljani 426 kuladkih gospodarstev, ki 
imajo 69^ knefcke povrSine, 549 malih in srednjih kmetov z 3l£ kmeSke 
povrSine, od toh Se gotor procoat srednjih kmetov, ki se jih v Ljub-
Ijani lahko trotlra kot kulake* Za gotove artikle, ki se bodo od-
kupovali v jeseni se ie sklepajo pogodbe. Odkup Sivine se bo Izva-
jal z ozirom na povriino zemljo. Prav tako se bo izvajal odkup olja-
ric po sotvenem planu ter se 2e sedaj sklepajo pogodbe za odkup. 

Plan odkupa 21vine pokaSe, da je bil plan v letu 1947 167,000 kg 
v letu 1948 - 210.857 k g ^ n v letu 1949 - 311.690 kg ali za 33# ve8 
kot v preteklem letu. Plan praSifiev v letu 1947 - 40 komadov, v latu 
1946T - 200 komadov in v letu 1949 - 435 praSlSev, ki pa se bo na 
raSun prirastka goveje divine povedal na 1133 prafiiSev, da se a tem 
aaSSitl mlada 2ivlna in teleta. Ifesedni odkup&Lvine je 24.000 kg 
ali 72 glav Sivine na podroSju mesta Ljubljane. Ker prirastek ne 
dosega prooeata oddane 2ivine za zakol, bo potrebno temu vpraSanju 
posvetiti posebno pa&njo in preko frontnih organizacij kontrollrati, 
v koliko kmetje redijo givino z ozirom IB zmogljivost njih gospodar-
stva. Reja praSlSev se je od 1328 v letu 1948 poveSala na 4.278 v 
letu 1949, katera Stevilka pa Se ni dokonSna in se bo povetSala Se 
za cca 1000 praSicev. Pri goveji givini pa se ka£e sabota2a kmetov, 
ker je ne red!jo v zadostnem stevilu in oddajajo za odkup tudi ple-
mensko 21vino, ietosnji odkup Sivine se bo izvajal po velikostnih 
skupinah in bo odJoxp divine naslednjiJ 

I . skupina 24 kg na ha 
II. akupina 32 kg na ha 

I I I . skupina 50 kg na ha 
IV. skupina 77 kg na ha 
V. skupina 92 kg na ho 

VI . skuaiaa 114 kg na ho 



Ker bi bilo v Ljubljani mo£no po planu kmetijatya in po 
uredbl le 70& realizirati plan odkupa Sivlne se je povi§al plan 
odkupa pri veliklh kmetih za 50-60^ in pri erednjih kmetih za 
20-25/S, kar bo le na t« nafiin mo2no dosefii 100^ odkup givlne* 

Plan odkupa oljaric ni realen a strani miniatrstva, ker je 
postavljen le za 21 <,000 kg, dodim dokazujejo doaedaj sklenjene 
pogodbe 2e odkup 40.000 kg oljaric ter bo odkup dosegel tudi 
50.000 kg* Za sajenje oljaric bo potrebno ojadatl agitacijo preko 0B, 

Glede odkupa mleka, ki je v zadnjem letu preeej padel % ozi-
rom na razveljavljenje odlo&b s strani javnega togilstva, ki je 
zavzelo stalisSe, da se more mleko odkupovati le na psnovi pre-
pricevanja kmetov za oddajo, bo v kratkem iz$la nova uredba zvez-
nega znaSa, na osnevi katere bo mo2en dnevni odkup mleka do 6.000 1 . 

Ljubljana bo morala na svajem podrogju odkupiti najmanj 200 
vagonov krompirja in je zato treba absolutno zasadltl po planu 
predvideno povrSlno. 

Za potrebe trgovine bo potrebno 200 vagonov zelenjave in so 
tu Se zakasnitve, ker se ni pravoSasno pristopilo k sklepanju p©~ 
godb. Za zadostitev potreb trgovine se bodo zaradi tega sklenlle 
pogodbe tudi s privatniml zadrugami za 14-0 vagonov zelenjava, pri 
Semer je Intervenirala kontrolna komisija. 

Ker bo moralo poverjenistvo istoSasno s sklepanjem pogodb 
slediti tudi realizaciji teh pogodb in kontrolirati kmete, bo poe 
trebno misliti na to, v kollko bi bilo umestno ustanoviti posebno 
podjetje, ki bo vrSilo te naloge. Prav z ozirom na to se pojavlja 
tudi vpraSanje o ustanovitvi novega poverjenistva za nabave. Do 
reSitve tega vpraSanja pa mora vse te funkoije vrSiti uprava za 
odkup pri poverjenigtvu za trgovino in preskrbo. 

Z novia slstemom vezane trgovine, ki se uvaja in v katarem 
bodo kmetje ryzvr&ienl po velikostnih skupinah in iz katerega bodo 
izlo&enl vsi kulakl, se bo uvedel red tudi v vezani trgovini, ker 
bo le omejeno gtevilo bonov, za katere bo v vezani trgovini zado-
sten blagOTnl fond. Sa podroSju Ljubljane bo potrebno tudi del 
srednjih kmetov uvratiti mod one, ki bodo izloceni iz vezane trgovine 

K temu pripoainja tor. Jeleno» da bo k prehodu preobrazbe naSe 
vasi in kmetov trenutno £ivllski fond padel, zato pa je vzporedno 
s tem treba jadatl socialistiSni sektor. Brez itvajanja strogih 
ukrepov napram kmetoa ne bo mogoSe doseSi vkljuSitve kmetov v za-
druge o 

Tov. ZdeSar je mnenja, da je potrebno e potrebnimi ukrepi pri-
tegniti kmete v zadruge predno popolnoma obubofcajo, ker bo padee 
reje 2ivlne vplival tudi na kvaliteto in kvantiteto jeeenskih kme-
tijsklh prldelkov vsled pomanjkanja gnojil brez ozira na to, da je 
Ijubljanskemu kmetu ob zmanj^anju njegovega kmetijskega gospodar-
stva mogna §e druga zap©»lltev. 

Tov. podpredaednik Sitar predlaga, da se podvzamejo vsi po-
trebni ukrepi za zasiguranje' obvezne oddaje,takor tudi potrebnl 
ukrepi proti izbegavanju oblastvenih predpisov. 

I I . a k l e p ; 

1. Podvzeti je vse potrebne ukrepe, ki bodo zasigurali obvezno 
oddajo in prepreSili nepotrebno zmanjsanje iSivilskega fonda* 

2. Ukreniti je vse potrebno, da se prepove prodajanje mivke, ki 
jo naplavi voda ter naj bodo kmetje upraviSeni le do zaraSuna-
vanja prevoznih stroSkov, ker prodaja mivke donaga kmetom lepe 



meseSne dohodke, do katerih niso upravifieni., 

2«, Pregled organizaclje dela flnan5nega poverjenistvay 

Toy, tajnik Kovacid poroSa, da se je v smislu sklepa seje 
IO-a postavila komisija, ki je pregledala poslovanje flnanfcnega 
poverjenlgtva, predvsem organizaeijo dela v samem poverjenistvu, 
vpraganje kadrov in vpraganje revizijskega odseka. Shema poverje-
nistva je dobra, vendar je revizija ugotovila, da poedini odseki 
in referati delo niso znali pravilno organizirati in pravilno raz-
mesSati ljudi tako, da se je na gotovih odsekih pokazal odvisen 
leader* Proracunski odsek ima 3 ljudi in se je ugetovilo, da to 
delo lahko opravlajata dva, razen Ob casu sestavljanja proracuna, 
ko je s pror&eunom zaposlen skoraj ves personal poverjenistva« 
Poedini odseki In referati niso sestavljali svojih delovniii pla-
nov, temveS 3matrajo za svoj plan le posamezne toSke celotnega 
plana poverjenistva, ki pa je za odseke premalo detajllran* Po-
verjenigtvo ni sklicevalo delovnih konferenc odsekov, vr£lle pa 
so se seje kolegljev, kjer se je reSevala eelotna problematika 
poverjenlgtva „ ne pa preblemov, ki zadevajo posamezne odseke* 

¥ seetavu poverjenlStva je 60 namesSencev In je po novi struk-
turi predvideno se pove£anje na 80, doSim je komisija ugotovila, 
ds je ze sedanji staled previsok, ker je 8 namescencev v prete^ni 
veSini v bolezenskem etalej&u? delo pa kljub.temu te£e nemoteno dalje 
Po pregledu enomesednega dela se je ugotovllog, da hi bilo z reor-
ganlzacljo dela, z odpravo blrokracije in uvedb© finanSne discipli-
ne s strani podjetij ter RLQ-ofc m©2no gtevllo nameSSencev zmanjgati 
na 44, TJgotovljen© je, da uslu&benstvo izgublja mnogo casa na po-
zivanju podjetij o pravoSasnem odvajanju dobl5kov, s pisaajem ne--
potrebnih uradnih zaznaakov, saesto da bi vse odgovorne* ki se ne 
drifce predpisoy predlagalo v kaznovanje koiaislji za prekrgke*. 

V revizijskem odseku so predvsem star! uradniki, ki ljubo-
sumno fcuvajo svoje znanje In ne vpeljujejo v delo mlajsega kadra. • 
Zato bo potrebno vzgojiti nov polltiBno dober flnanSni kader. Re-
vislje posameznih podjetij se vleSajo od 25 do 30 dnl in je se ved-» 
no teiSko ugotoviti koliko dasa ja stvarno potrebno za izvrsitev ene 
revizije Posamezni revizorjl, predvsem pa &ef odseka bi moral te-
meljito pregtudirati sapisnike revizij ter izvajati ukreps, ki 
jih revizija narekuje za odpravo ugotovljenih nedostatkov, ker 
le v tem primeru bodo revizije imele uspehe 

Pristopiti bo potrebno k pregledu tudi ostallh poverjenigtev, 
kar bo med drugim tudi v veliki meri olajsalo pravilno pristopa-
nje k zni&anju upravnih stroskov* 

Tev« BagliS se ne striaja z zniganjem staleza v finanSnem 
poverjenistvu, ker ob skrdenem stale^u paverjenigtvo ne bo moglo 
v zadovoljivem obsegu resevati vseh zadanih nalog, Odsek za pro-
porce ni dovoljno saseden in ne more redno spremljati vseh del» 
vagen je plan narodnega dehotjLka, finplan, ki je jedro vsega finand-
nega poslovanja, pa vendar so ti referati premalo zasedeni. He 
more se redno pregledovatl vseh bilanc podjetij prav zaradi neza-
dostnega kadra. £ Ljubljanl je 550 podjetij, pri katerih je treba 
kontaoliratl akumulacljo, za kar tudi primanjkuje ljudi» Revizijaki 
odsek sam je tudi nezadosten in ne obvlada vseh revizij* Ha poslo-
vanje poverjenigtva pa slabo vpllva premegdanje kadra„ Za dxobrega 
revizorja se more IzveSbati le onl, ki stalno dela na tem poslu 
vssj poldrug© let««> 



Toy• Rakar jeva je mnenja, da revizorji pri svojem delu v 
padjet$ih dajejo preaalo pomoSi mlajSemu kadru, ki bi z njihovo 
pomoSj© odstranil marsikatere napake v avojeta delu in se iatoSaa-
ne tudi strokovne izpopelnjeval- Potrebno bi bilo, da bi poverje-
nik za finance sam ve&kxat pregledoval, kako vrfie revizorji avoje 
posle v podjetjih. 

V 

TOY. Seflc ©menja, da bi gospodareka poverjenistva &e kot 
operativno-upravnl voditelji morala vrSitl kentrolo v svojlh pod-
jet jih in imeti zato vsaj enega dloveka, revizijski odsek finanfi-
nega poverjeniStva pa bi moral poleg drugega vrslti obSasne pre-
glede operatlvno-upravaih vodiieljev 9 v koliko ©nl aami izvajajo 
pravilno finandno politike* 

Toy. Plesko pripominja, da so se v zvezi s pravilnlm izvaja-
njem 'f'inaia^ne' discipline organizlrall servisi,, ki bi regulirall 
vpraSanje obratnih sredstev in izrednih kreditov podjetij. Servisi 
pa te naloge ne reSujejo zadovoljivo, ker podjetja presegajo svo-
ja obratna 3redstva ob dospetju veSjih koliSin materials, kar ima 
za posledlco ruSenje finanSne discipline, t . j * blokiranje raSunov 
in ne morejo isvrsevatl ostalih financnih obveznostl. 

Toy. Podbregarjeva Se strinja z mnenjem tov. PleSka in do-
stavlja, da servisi samolastno prekllcujejo oz. zmanjSujejo kon-
tingente brez vednosti planske komisije odneano prizadetega pover-
jeniStva z utemeljitvijo, da imajo sadostne zaloge iz preteklega 
leta, doSim se pri sestavljanju potreb te zaloge niso upostevale. 

K revlziji financnega poverjeniStva pripominja, da bi se pred-
vaem revizijski odsek moral izpopolniti z mladim regolucionarnim 
kadrom, ki bi pravilno razumel cllj revizije, ki ni samo v tem,da 
ugotavlja dejansko stanje, temveS mora knjigovodskemu kadru v 
podjetjih pomagati in prepreSevati napake, ki jih vrsi vsled pre— 
majhnega strokovnega znanja. Slaba finandna discipline, ki jo je 
revizija ugotovila v tea poverjeniStvu pa zadene tudi vsa druga 
poverjeniStva, ki bi morale posvetitl temu vpraSanju veS pozor-
nostio 

Toy, tajnik Eovagld smatra sa potrebno, da se v svrho bolj-
Sega i'zvajanja revizije y podjet jih ojafea revizijske odsek® na 
rajonih. HamesSenci reyizijskih odsekov se morajo temeljito sezna-
niti ne samo s strogo finenSn© literaturo, temvefi morajo Studirati 
tudi polltiSno ekonomije, ker le na ta naCin bodo lahko pravilno 
vrsili revizije. Poleg tega ni potrebno, da so v finandnem pover-
jeniStvu le strokovnjaki, ker za vaa dela ni potrebno posebnih 
finanSnih sposobnostl in je treba bolj smelo dvigati stlad leader 
v finanSnem poverjeniStvu. 

V smislu ugotoyltev komiaije in na predlog lzneSene diskusije 
se osvoji 

I I I * s k 1 ® p: 

lo Stevilo uolugbeneev v poverjeniStvu za finance je znlgati na 
44 po stanjus ki je vladalo v Sasu revizije. V primeru razsirl-
tve dela poverjeniStva pa se bo dodelilo potrebno Stevilo ljudi, 

2. Vsi odsekl in referati raorajo izdelati plane za svoj delokrog 
in skrbeti za strokovno in politiSno vzgojo svojega kadra* 
Uvesti je redne sestanke kolegijev in delovnih konferenc* 

Med posasieznliai odsekl je uvesti potrebno koordinacijo dela. 

4 . Vse prekrske finanSne in planske discipline je takoj predla-
ga tl v kaznovanje komislji za prekrSke pri 10. 



Takoj je pristopiti k osnovanju revlzijaklh odsekov na rajonlh 
in Zlfi Polje* 

6» Plan dela revizijakfcga odseka je aestavljati v sporazumu a po-
aameznimi poverjeniStvl. Za revizije*'? ozirom na bolj§i uspeh 
dela in skraj§anje Sasa za opravljenje revizije uvesti stimula-
clje. Poatavltl je novega Sefa revlzijskega odseka, ki mora 
svojo delo osredotofciti na §tudlj rezultatov IzvrSenlta revlsij 
la Studij zaplsnikov. 

7. BamesSonotvo flnan&nega porerjenigtva mora Studlratl politifino 
ekonomljo ter goapodareko probleme FLBJ. 

Seja se prekiae ter • • nadaljuje 8»5. ob 8 , url zjutraj. 

Qdmera davkov kmctorn, 

Toy. Haglj6 poroSa, da ae je k odmeri davkov kmeSklm gospo-
darstvom pristopil© na osnovi ugotavljanja dohodkov za vsakc kultu 
ro posebej, radunajoS po vezanih cenah, DavSna osnova za 1450 kmefc 
kih gcspodaratev po vezanih cenah je izraSunana na 54 miljonov in 
je za 8G56 vefija od lanskoletne davdne osnove, ki je bila ragunana 
po proatih cenah, vendar je v letosnji davSni osnovi tudi za 18 
miljonov trSnih presegkov, katere bo racunatl po prostih cenah in 
3e bo z ozirom. na to davSna oanova poviSala na cca 120 miljonov» 
Poleg tega bo potrebno upoStevati domaSo delovno silo, ki bo pre-
gledana do 15.maja, kar bo vplivalo na odnero davkov. Ker je pri 
malih kmetih davdna osnova zelo nizka in znasa po dosedanji odmeri 
letni davek na 2 ha zemlje le 3.000.- din, se bodo tudi pri manj-
§ih kmetih izracunavali vi§ki in obdavSili po prostih cenah. Pre-
nizko je odmerjena davcna osnova pri zelenjadarjih in se bo mora-
la revidirati. Prav tako se bo davSna osnova povisala z ozirom na 
dohodek od Sivine in perutnine. V splofinem se bo dosedaj predvide-
na osnova 54 miljonov din poviSala za 50 do 60^. OdloSbe o odmeri 
davkov se bodo izdale gel© po vsestranski prouSitvi posamezaih 
primerov. 

Toy, predsednlk Ma lagIS naglada, da vrSi poverjeniStvo za 
finance i e p r i izradunavahju davSne osnove po vezanih cenah nepra-
yilnoati, ker jemlje za bate premajhne dohodke in se aparat pover-
jenlStva ne zaveda, da mora odmero davkov slu2iti kot revolucionar 
no sredstvo za aoeialiotiSn© graditev vasl, Pri ©Aoeri se je v 
premajhni visini upogtevala vprei&aa 2ivina, ki mora biti obdavSena 
poaebej, ker donaSa kmetom velikedohodke. Za mlvko kmetje niso 
upravlfceni do zarafiunavanja, ker je to skupna lastnlna in smejo 
zahtevati le pladilo prevoza, zato je mlvko obdavSiti 100^-no.. 
Revidirati je odmero davkov v pogledu obdavJSenja domace in tuje 
delovne silo, obdav5eaja kmetijakih strojev ltd. 

TOY, tajnik Kovagig pripomlnja, da ae jo dav5na komiaija za-
dovoljila s tem, da je davSna osnova v letosnjem letu vi5ja od 
preteklega leta, ni pa priatopila k analizi realnoati te osnove„ 
Masovnim seatankom, kjer se je obravnavala davSna osnova so pri— 
sostvovali predv3em kmetje, manjkali so pa aktivisti in delavci, 
ki bi moraii pravilno tolmaSiti odmero davkov, ki mora slusEitl 
tudi za vskladenje blagovnih in denarnih fondov. Pri reviziji davS 
ne osnolre bo upostevati narodni dohodek po stvarni produkciji,ki 
ga je Izracunala planoka komisija, kateremu se bo dodal §e ideelni 
dohodek., Z ozirom na te ugotovitve in pa, ker komisije na terenu 
niso v zadostni meri upoStevale strni§nih posevkov, se bo dav5na 
osnova dvignila najraanj za 100^e 



TOY. Podbregarjeva oznaSi kot napaSen krlterij, ki ga zavse-
majo davSne komiaije bzlraje se na kategorizaoijo kmetov po ob-
segix posestva, ki za Ljubljano ne pride v poStev. Uajslabge je bi-
la odmera davkov lzvedena v SiSki in na ViSu, kjer bo potrebno te-
meljitih korektar. Bajonske komisije so delale velike napake vsled 
pomanjkanja enotnili navodil od centralne davSne komisije * Po dose-
dan jih podatkih planske komisije in flnanSnega pover jenisitva se 
bo davSna osnova dvignila od 120 do 150$. 

E pripombi tov. Podbregarjeve, da celotna rajonska davfina 
komisija v Siski izjavlja, da AvSlS ni prodsjal svojih pridelkov 
na proatem trgu, temveS po vezanlh cenah, kar je telko verjetno, 
ker je veleposestnlk - kulak, doetavlja tov. MiklaviC, da je to 
mofcno, kor je Av§i6 na ta na£in hotel priti do potrebnega materia-
la za gradnjo hi£e po vezanlh oenah In je na ta nagin spekullral 
B kmetljskimi prideIki. 

Tov. predsednik MalegiS opozarja na to, da je v Slovenijl 
treba razbltl delltev kmetov na velike, srednje In male kmete 
oziraje so na povrslno zemlje. Ha enakem kosu zemlje je mo£no do-
seSi spriCo tehnlke in umnega gospodarjenja popolnoma razlidne do-
hodke In je treba kaete delitl po njihovi gospodarskl rnoSitr Poleg 
tega ima Slove»Ija v okviru Jugoslavije apecififien polo2aj v tern 
smlalu, ker kmetje laSje prodajo svoje prldelke, ker so v manjslnl* 
Se neprimerno bolj pa velja to za ljubljaaske kaste, ki loajo 
neomejene moznoatl prodaje vseh pridelkov in odpadkbv, ki jih pov-
preSni kmetje r drugih republikah ali v bolj oddaljenih krajih 
Slovenije sploh ne prodajoe Zato je nemogoSe raSunati narodnl do— 
hodek po povrSini In mora tabela slugiti le kot napotilo za Izra-
Sunavanje pri ©daerjanju. davkov. 

Hadaljnje vpraSanje, ki ga je treba jemati v obzir je vpraSanje 
kmeta - gpekulanta* Lenin je rekel, da ima vsak kmet dve dusi -
eno du§o delovnega Sloveka in drugo drobnega prolzvajalca, kl gleda 
na vsakem koraku, kako bi kaj prigpekuliral in zaslugil. To je 
mentallteta kmeta, s katero je treba rafiunati in je zato potrebno 
sSititi kmeta kot delovnega Sloveka, na drug! strani pa istocasno 
vrsiti borbo proti kmetu - spekulantu brez razlike, ali gre za 
kmeta - kulaka, ali malega kmeta, ker je treba spekulacijo prega-
njati ne glede na to kdo spekulira„ 

Vsa ta vprasanja je treba povezati s probletaom naSega zadruz-
ni§tva, z ustanavljanjem kmeSkih obdelovalnih zadrug, ki se ne bodo 
ustanavljale samo z agltacijo in prepriSevanjem, temveS mora slu~ 
ziti kot vazno sredstvo pravilna odmera davkov kmeSkim gospodar-
stvom. Bazvoj in uspeh revolucije tezl za soeializacijo vasi, ker 
le na ta naSin bo mogo&e preskrbetl zadostno prehrano delovnemu 
Sloveku, zato se mora tempo socializacije vasi dimbolj pospesitl 
in teh vpraSanj ni mogoSe reSevati sentimentalno. Potrebno je z 
vaeai sredstvi, ki so organom ljudske oblasti na razpolago, pospe-
sitl zadru2no gibanje. Kot primer naj slu2i Vojvodina, kjer je 
kapitallzem prodrl globje v de2elo kot v Slovenijl In so z vztraj-
no borbo uspeli hitre je in v vefiji meri izvestl sociallzaeijo vasL • 

Po konSani diskusiji se na predlog tov. predsednlka osvoji 

IV. a k 1 e p: 

1. V najkrajSea Sasu se skliSe sestanek odgovornlh referentov 
pover jenigtva za finance skupno z itunkclonarji rajonaklh pover-
jeniStev, na katerem ae prediskutira vpraSanje kmetljstva In 
zadru2ni5tva» 

2. Enak sestanek se skllSe za yse davdne komisije, katereau pri-
sostvuje pole^ poverjenika za finance ae tov.tajnik in Pelko Gag. 
per » 



3. Interno v finainSnem poverjenistvu se osnujejo ekipe do dvoh 
filanov, kl bodo po konSni.davfini odmeri prekontrolirale ©d-
»ero za poaamezne sektorje posebej {pravilno obdavSitev kme£-
kin strojev* druga ekipa pravilno obdavdeajo prevoznikov, dalje 
drufcinskih Slanov kot odviSno delovno silo, vpraftanje mivke, 
pr^vilnega upoStevanja pri davku z ozirom na zmogljivoet poae-
stva glede vefijega pridelka in reje fcivine, dalje pravilno ob-
raSunavauje prldelkov sa lastne potrebe in kondno pravilna od-
mera davfca na hektarski donos© 

4* Brez dokonSne odobrixve toy. tajnika ae ae sine izdatl In od-
pravlti nobene odloSbe o odmeri davka kmefikia gospodaratvora. 

Kreditnl plan za I I . tromesegje 1949. 

Toy* KagliS poroSa, da je ministrstvo za finance doatavllo 
plafon kreditnega plana za I I . tromesecje v znesku din 548,735.000.-
za kar se je v sporazumu z Sarodno banko napravil naslednji raz-
delilnik, ki ga mora potrditl tudi 10: 

l.J za obratna sredstva din 532,405^000.-
2A za inveaticije " 5.635.000.-
3 . ) za rezervo 10.695*000.-

sknpno din 548.735-000,-

Krediti predvideni za obratna 3redstva se 
bodo uporabljalii 

a) kot kratkorodni kredltl: 

1. drSavna gospodarska podjetja lokalnega 
zna5aja din 410,100.000.-

2. sluz&a delavske preskrbe •* 1,935.000,-
3. aadruSne organizaclje * 93*170 .000^ 

kaetijske zadruge 5.000.000.-
obrtniSke zadruge 40,170.000.-
potro§niske zadruge 48*000.000.-

4. obrtnikl » 2,200.000.-
5. potrosnlgki krediti * 18,000.000.-
6. ostall krediti 7*000*000.-

akupno din 532,405.000.-

b) kot investlcljgki krediti; 

1„ zadru5ne organlzacije din 2,177.000.-
t« j . kmetijske zadruge 180.000.,-
zadruzni doaovi l f 997.000,,-

2. #brtnikl « 500.000*-
3. stanovanjska izgradnja v mestu * 2,938.000.-
4u ostali krediti " 20.000,-

akupno din 5,635.000.-

V0 a k 1 e pi 

Odobri se razdelitev kreditnega plana za I I . tromesecje 
1949 na poaamezne postavke kot je to izvrSilo finanSno poverje-
nlstvo z izjemo poatavke predvidene za "Koblarje" v znesfcu din 
50.000*™, kl se prenese na racun banke na teritoriju, kjer se bo 
ta znesek porabil. 

Toy. Haglid dalje informira 10 o okroianici ministrstva fi-
nanc, ki je veljavna za vsa poverjenistva, da se mora odlocbi o 
ustanovitvi podjetja priloiiti odlocbo financnega poverjenistva 
o visiiii dodeljeniii osnovnik in obratnih sredstev. 



Pregled izvrSltye nalog prvega meseca cetrtletnega plana. 

Toy, tajnik Kovagjg poroSa, da plan, ki odpade na mesec april 
nl bil v celoti iavrsenT Vsa poverjenistva niso osnovala sveta 
dr2avljanov. Ljudskih odbornikov se ni zadol&ilo za pomoS posamez-
nim mestnla podjetjem. IzvrSene so priprava aa reorganizeoijo Kest-
ne zveze kmetijskih zadrug ter bo izvoljen nov upravni odbor na 
prvih volitvah. Izvrsen je plan uslu2nostnih podjetij RLO, ki ga 
bo pa potrebno Se predlskatirati. Izdelan plan dohodkov za I I . 
IVo in V . obllko dav&nih zavezanoev do posiavljenega roka s strani 
mlnlatrstva jfinanc (15 maj). 

Sestavljen je bil plan znlSanja upravnlh stroSkov po flnanS-
nea poverjenigtvu, potrebno pa bo postavlti komisije po poverje-
nistvih, ki bodo izdelale loiSeno plan znizanja upravnlh etroSkov 
za vsako poverjeixigtvo, na kar se bo pa izdelal dokonSni plan,ki 
bo realeno 

Pov&yjenigtvo za turizem bi sicer do stavljenega roka usta-
novllo informacljska piaarno, ni pa dobllo za to prlmernih prosto-
rov v eredlSSu mesta. Zadeva bo reSana y najkraisem 5asu z Izraz-
nitvijo prostorov v Kreditnl bank! ( Ill .na&str . ) . 

Disciplinsko sodlsfce je izdelalo anallzo o delu sodlsSa9 ter 
se bo o njem seznanil celotni Izvrsllni odbor® 

Opustila pa ee je seja 10 MLO z 10 enega RLO, ker se® v tem 
easu spri5o drugih velikih nalog ni to smatralo kot nujno potrebno. 
V ostalih toSkah pa je bil plan za april izvrsen* 

"Tov. podpredaednik Sitar prlpominja, da je obiskal sejo 10 -
RLO in razna podjetja, kot je to doloeal interni plan 10 ter ugo-
tovll, da se RLG-om nudi premajhna pomoS,tako s strani posameznih 
poverjenist^v MLO, kot tudi samega 10-a. SLO-i ugotovijo razne ne-
dostatke pri svojem poslovanju odnosno pri svojih podjetjih, ne 
znajo pa jib s pravilnimi prijemi odstraniti, pri Semer bi jim 
moral pomagati MLO. Obiski podjetij so zelo koristni* ker se s tem 
marsikaj pridobi, po drugi strani pa se laiiko prispeva k zboljsa-
nju organizacije v nasih podjetjih in k izvedbi ukrepov v smislu 
sklepov seje 10 (primer ustavitev izvenplanskih del, ki se v neka-
terih podjetjih se isvajajo). 

Tov. Miklavi£ predlaga, da bi se Slanom 10 izstavile legiti-
macije, ki bi jih upraviSevale do vstopa in pregleda podjetij* 

Vzporedno s pregledl podjetij predlaga tov. RepiSeva, da bl 
se v seznam oblskov vkljuSili tudi vzgojni domovi ter mora biti 
celotni 10 seznanjen tudi s problem! solstva* ki ima prav v tem 
5asu vaSne naloge. Izvrslti mora kontrolo nad ideolosko vzgojo 
pouka in organlzacijo izpit ov. Organizirati mora poSitniske kolo-
nije, skrbeti za povesavo med Solo in starSl potom masovnih se« 
fl^BSSX P® 9 * 8 1 ^®^* pravllno linijo glede odnosa do 

V I . « k 1 « p_s 

Tajnistvo r%dol2i da izdela.plan oblskov podjetij in 
vzgojnih domov sa mesec maj in ga doetavi vsem Slanom 10. 

Ao Nalogo trgovine. 

V zvezi s konfereneo na minis trstvu za trgovino in preskrbo 
poroSa tov^Hebec, da je potrebno o nalogah, ki jih je dobilo v 
zvezi z iivilskiiai nakaznieami poverjenistvo na tej konferenci 
informirati celotni IQo.IzvrSiti se mora nov detajlni popls pre^ 
bivalstva, pri kafcexem bo sodelovalo oirog 500 ljudi kolektivno % 



uliSnimi poverjeniki za preskrb© In terenskimi sekretarjl Front© „ 
Za meaec maj je predvidenih za Ljubljano 112.000 glvllsklli nakaz-
nlc, v&tev£l 950 nakaznlc sa rezervo, ki se hransjo za noire na~ 
seljence oz. za prirastek delovne sile v produkcijl. Po novlii 
navodilih. ne prejmejo 21vilakih nakaznic vai lastnlkl obdeloval-
ne zemlje od 20 do 30 arov, <Se je la3tnik vkljueen v produkcljo, 
se odvzame nakaznica dru£lnokemu Slanu. Lastnikl Obdelovalne zea— 
lje v velikostl 12 arov ne prejmejo nakazniee za magSobo za eno 
osebo. Industrijske nakazniee pa ne bodo prejell lastniki zemljlsfi 
od 0.75 ha obdelovalne zemlje dalje. Ker se bo odvzelo givilske 
nakazniee tudi osebam, ki ni30 zaposlene po planu, bo potrebna 
koordinacija dela med upravo za delovno silo, plansko komisijo in 
poverjenistvom za trgovinoi in preskrbo* Z ozirom na to, ker se 
bo ta difeyenciacija za mesec maj izvrsila le za one potrognike, 
kl prejemajo zivilske nakazniee na terenih, so rajonski poverje-
niki za preskrb© osebno ©dgovorni za razdelitev kart po prioriteti, 
ker ne sme ostati niti en delavec brez givilske nakazniee. Stroge 
ukrepe bo treba izvajati proti tistim podjetjem, ki ne predlagajo 
pravoeasno seznamov za pre j em givilskih nakazn£>:<, ker tako de-
lavci po caalomarnosti uprave ne prejmejo pravofcasn© givilskih 
nakaznic° 

Na konferenci ®e je obravnaval tudi plan blagovnega prometa 
in je dolofieno na vsakega usluSsbenca 70 do 80 tlsoS prometa, v»o 
ostalo delovno silo, ki tega plana no bo dosegla, se bo sprostilo 
in vkljuSilo v produkclj©* Za mesto Ljubljano je predvideno 
3 miljarde 600 railjonov blagovnega prometa in je napram lanskemu 
letu plan povlSan za 400 miljonov. Od tega ©dpade na garantirano 
preskrbo 35 - 40ft, na vezano trgovino 5 - 7p» in na proati trg 60#. 

Toy, predsednik Malegjg ugotavlja, da se je pri zadnji re-
dukcijl Siviiskih naEaznio poverjenistvo premalo oslonilo na Front© 
in zato tudi uspeh ni bil zadovoljiv ter je bil popolnoma neupra-
vieen oSitek, kl ga je izneslo poverjeniStv© na ministrstvu, da 
Fronta ni hotela sodelovati pii delu. S takiml problem! je treba 
takoj sezaanitl gospodarsko komi3ljo Front© in nato sklicati front-
ni aparat na terenu, ga primerno podufiitl in uspeh ne bo izostal. 

5* Sprejem odloffb. 

a) Razlaatltye. 

1 . ) Smielovski Robert dedidi, razlastitev dveh parcel ob 
Opekarski ce3ti za potrebe podjetja *Prevoz* RJX) IV. 
tajn.lt» 1383/49. 

2 . ) Dr. Smole Albin In Ana, razlastitev nepremiSnin za po-
trebe podjetja I;Pecivo" - tajn. st. 903/49* 

3 . ) Zupna cerkev sv.Druzine v Mostafa, razlastitev nepremicnin 
za potrebe otroskega igrisca v Mostah - tajn»§tc 993/49, 

4 . ) Dobravec Nadislava, Bizjan Franc in Alojzija, Eovak Josip 
in Lajovlc Milivoj, razlastitev nepremiein za potrebe 
podjetja "Kurivoprodaja* - tajn.st. 254/49o 

5 . ) Vodnik Josip, razlastitev peskoloma in zemljisca, kamno-
loma, apnenee in stanovanjske stavbe v Kamni gorici -
tajn. st. 1500/1949* 

Po poroSilu posameznih prlmerov, ki ga podasta tov. tajnik 
KovaSifi in tov. Jelono, se osvoji 



VII„ s k I e p; 

Izdajo se odlodbe o razlaatltvl: 

1 . ) pare.at. 250/58- vrt v izmeri 1120 m2 in 
parc.St. 399/ v izmeri 295 m2, 3d predstavlja del blvSega 
podjetja Smlelovski, na katerem 30 2e postavljene gape, gospo-

•darsko poslopje in. dvorlSSe, 
last druSine Smielovskl, Opekarska cesta za potrebe podjetja 
BLQ IV *Prevozws 

2 0 del pare.St * 27 - vrt do izmere 870 m2, vl .St . 47 k„o. Poljan-
sko predmestje, za potrebe podjetja "Peaivo* na Poljanskl ce-
sti st. 17, last dr* Smole Albina in Ane? 

3 . ) parc.St. 159/20 v izmeri 2007 m2, 
pare.St. 158/11 v izmeri 400 m2, vl.St.607,k.o.TJdmat, za 
potrebe otroskega igriSga v Mostah, last Supne cerkve sv. 
DruSlne v Mostah; 

4 . ) petih parcel v akupnl izmeri cca 2.000 m2 za razsiritev ra-
jonskega podjetja «Kurivoproda ja * ob Jansevi ullci, dosedanja 
last Dobravec Nadislave iz Janleve ulice st . l , Bizjan Franca in 
Alojzije iz Kamniske ulice St.13, Novak Josipa iz KaaniSke 
ulice St.15 in lajovic Hilivoja iz Kamniske ulice St.20; 

5 . ) kamnoloma v Podutiku, last Vodnika Josipa iz Podutika 25, za 
potrebe mestnega podjetja "Kamen*,ter pare. ftt. 676, 679 s 
apnenco in stanovanjsko zgradbo, lesenim transformatorjem in 
orodjen v Kauini gorici, last Vodnika Josipa iz Podutika 25 
istotako za potrebe podjetja "Kamen*. 

b) Prenos uprave nepremldnln od MLO na republisko podjetje"Karo-
serija* - tajn. st. 799/1949. 

'I'ov. tajnik Kovagig poroSa, da so podjetju "KarosArija" 
Ljubljana, ki je pod upravno-operativnim vodstvom Glavne direkci-
je za avtodelavnice pri Ministrstvu za lokalni promet, v svrho 
lzvedbe razSirltve obrata po planu investicij za leto 1949 potreb-
ne tri parcele sploSno ljudskega premoSenja v upravi MLO, Vse tri 
parcele so 2e nekako v sklopu sedanjega podjetja in znaSa njih 
skupna povrSina 2.474 »2 . Ker se z razsiritvijo obrata strinja 
tudi "Brad za regulacijo glavnega mesta LRS Ljubljane, bi bilo odo-
briti prenos uprave predaetnih nepremignln. 

V I I I . a k 1 e ps 

V sporazurau z Ministratvom za lokalni promet se Izda odlogba 
o odobritvi prenosa parc.St. 197/12, 195/18 in 197/14, vl.St.557 
k .o . Sp.oiska Iz uprave BLO I I na republisko podjetje "Karoserija", 
kl je pod aperativno-upravnim vodstvo Glavne direkcije za avtodelav-
nice Ljubljana pri Ministrstvu za lokalni promet LRS. 

c) Komunalna bmka. zviSanje osnovnih sredstev in prenoa uprave 
nepremicnin na RLO IV. tajn, St. 3"4074*n 

Toy, tajnik Kovagig poroca, da je potrebno v smislu odlogbe 
Zvezne asrbitrazne komisije v Beogradu, ki je v sporu med Komunal-
no bank© in Pokojninskim skladom za nameSSence glede hiS v Gra-
diSgu St. 8 /a , 8/b in 10 ter v IgrlSkl ulici St .3 , odlogile; .. da 
priparlajo navedene hiSe Komunalni banki, izdati odlogbo c zviSa-
nju osnovnih sredstev za vrednost navedenih nepremignin^in prenosu 
teh nepremicnin v upravo RLO IV* 
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Izda se odloSba o zvisanju. osnovnib. sredstev Xomunalne banke 
za vrednost nepremidnin v Gradiscu St. 8 /a , 8/b in 10 ter v IgriSki 
ulici st.3» ki znaga skupno 9»376.819-60 din. IstoSasno se izda 
odlofiba o prenosu teh napremifinin v upravo RLO IV ter se s tem 
zni£ajo osnovna sredstva Komnnalne banke za njih vrednost» 

6 ) Oblak. bivgj laatnlk lekarne v St-rVlda, naSin izpladevan.ia od* 
kupnlne. - ta.in. St. 1 5 7 5 / 4 9 » " 

¥ov. tajnik Kova&id poroda, da je poverjeniStvo za ljudsko 
zdravstvo prevzelo v St.Vidu lekarno od mr.Oblaka, ki je ocenjena 
na znesek din 188.473.-'. Od tega sneska odpade na dolgy ki ga ima 
pri dr2avnem podjetja CJbemofarmaeija din 104*473.-* ostanek pa bi 
se izplaSal Oblaku in prosi, da bl se mu z ozirom na to, ker jo v 
Seen okupacije prl5el ob vse premoSenje in najnujnejse 21vljenoi» 
potrebSSlne (pobi&tvo poooda), kar si je moral nabavlti na novo po 
osvobodltvl in za katere predmete dolguje prlvatnikom eca 50.000.-
dlntlzpladal preoatanek naenkrat odnoano vsaj v tromeee&alh, obro-
kih po din 6.000.-. QdloSlti bi bilo o naSi»u izplaSevanja odkup-
nine * 

Po razuiotritvi zadeve se oavoji 

X<> g k 1 e p: 

Odkapnlta lekarne mr. Oblaka v St. Vidn se IzplaSa tako, da 
ae prvotno odplaSa dolg pri drsSavnem podjetju Chemofarmaclja v 
obroklh in ob pogojili, ki so bili dolofieni za Oblaka, Glede izpla-
<51 la ostale odkupnine pa se poSaka do dokonSnega izplaSila nave-
dnega dolga„ 

Ker je dnevni red izdrpan, zakljuSl tov.predsednik MaleziS 
sejo ob 12o uri. 

Start fasizEin —svobodo narodu! 

Tajnik Predsednik: 


